
 
 

Zápisnica číslo 8/2023 
z ôsmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Lúčke, ktoré sa konalo dňa 14. decembra 2023 
v sále KD Lúčka 

 
 

Prítomní:  PhDr. Anna Hermanovská , Peter Marcin, Anna Sopková, Mgr. Lenka Sokol, 
RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

 
Neprítomní: Ing. Mária Galiková, PhD.(PN) 
 

PROGRAM: 

     o t v o r e n i e 

1. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
2. Kontrola plnenia prijatých uznesení 
3. Návrh na schválenie VZN č.2/2023 – o úhradách za služby poskytované Obcou Lúčka 
4. Návrh na schválenie VZN č.3/2023 – o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 
5. Prerokovanie a schválenie – Zásad hospodárenie a nakladania s majetkom obce Lúčka 
6. Návrh úpravy – zmena rozpočtu na rok 2023 –na očakávaná skutočnosť  
7. Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2024 a návrhu viacročn. (výhľadovo 2025 – 2026) 
8. Návrh na schválenie príspevku spolufinancovania sociálnych služieb –  pre Denné 

stacionáre(Angelo, n.o. Chmeľov, / Stredisko Evanjel. Diakonie, Chmeľov / a Nový Domov – 
prac. Stropkov) na rok 2024 

9. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lúčka do 31.03.2024  
10. Návrh na schválenie / vyplatenia odmien za zasadnutia OZ a prehodnotenie odmeny v zmysle 

§ 4 odst. 2 zákona NR SR č. 253/1994 
11. Informácia k príprave projektu spoločnej ČOV – Kračúnovce / Lúčka, stanovisko k spoluúčasti 

na príprave projektu  
12. Interpelácie poslancov 
13. Rôzne – diskusia  
 
Otvorenie 
 
     VIII. zasadnutie OZ v Lúčke otvoril a celé viedol starosta obce Mikuláš Mašlej. V úvode 
privítal všetkých prítomných. Z neúčasti na rokovaní sa ospravedlnila Ing. Mária Galiková PhD. 
a to z dôvodu PN. Následne predniesol návrh programu, ktorý poslanci schválili so zmenou – 
vypustenie bodu 5 s presunutím po dopracovaní a to do budúceho roku 2024.  

 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
K bodu 1) 
 
a) Zapisovateľ:   RNDr. Marcel Tkáč 

 
      Overovatelia zápisnice:  Anna Sopková 
     PhDr. Anna Hermanovská 
 
 



 
 
b) Návrhová komisia:   Andrej Havrila 
     Mgr. Lenka Sokol 
     Peter Marcin 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
K bodu 2) 
Po kontrole uznesení z uplynulého rokovania (uznesenia č. 34-38/2023) starosta konštatoval, 
že všetky boli odsúhlasené v rovine výroku „berie na vedomie“, čo znamená, že z nich 
nevyplynula žiadna konkrétna úloha na plnenie, iba uznesenie č.35/7/2023 k zmene rozpočtu 
na použitie  rezervného  fondu na krytie  schodku bežného rozpočtu za rok 2022 bolo  riadne 
vykonané v mesiaci september aj účtovne zaznamenané. 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 0  

 
K bodu 3) 
Návrh na schválenie VZN č.2/2023 o úhradách za služby poskytované obcou Lúčka. 
Návrh (Marcel Tkáč) opravy textu na strane 4 „bez poplatkov za energie“ na text „vrátane 
poplatkov za energie“, ktoré bolo zapracované. 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 



 
 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice – príloha na vyžiadanie. Predložený návrh je schválený. 
Návrh VZN č.2/2023 
 
K bodu 4) 
Schválenie VZN č.3/2023 o podmienkach poskytovania dotácii z rozpočtu obce 

Zmeny v paragrafe 10 a 11 – zmena termínu predkladania vyúčtovania schválenej dotácie  do 20.12. Ruší 
sa pôvodne VZN 42/2014. 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 
 
K bodu 5) 
- 
 
K bodu 6) 
Návrh zmeny rozpočtu na rok 2023 na očakávanú skutočnosť predniesol starosta, 
Príjmy vo výške 477.219€, výdaje vo výške 477.219€. 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 0  

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 
 
K bodu 7) 
Pred schvaľovaním rozpočtu na rok 2024 predniesla poslankyňa Anna Sopková stanovisko 
predsedníčky finančnej komisie Ing. Márie Galíkovej, PhD. Stanovisko je súčasťou zápisnice ako 
príloha. Následne sa slovne odmeny poslanca za zasadnutie vzdali Anna Sopková a Peter Marcin. 
Starosta navrhol, aby sa vyjadrenie k odmenám poslancov presunulo do ďalšieho bodu programu 
a to do bodu keď sa budú schvaľovať odmeny. Nasledovalo vzdanie sa odmeny zástupcovi 
starostu obce prednesene zástupcom starostu obce Andrejom Havrilom vo výške 400€ na rok 
2024 aj návrh na vzdanie sa pozície zástupcu starostu obce. Starosta obce upozornil, že vzdanie 
sa funkcie zástupcu starostu obce je možné iba písomne. Hosť zasadnutia OZ Lúčka R. Pavlík sa 
pýtal na vysoké preddavky pre VSE za dodávky elektrickej energie. Preddavky pre obce sú 
odlišné ako u fyzických osôb a sú závislé od odberov a platieb za predchádzajúce 2 roky. 
Predpokladá sa vratka za zálohové platby za rok 2023. Po prednesení stanoviska hlavnej 
kontrolórky obce Ing. K. Hlibokej k návrhu rozpočtu obce ( pred schvaľovaním došlo k formálnej 



 
 
úprave textu rozpočtu obce na rok 2024) dal starosta obce hlasovať o rozpočte na 2024 
a výhľadovo na roky 2025 – 2026. Rozpočet na rok 2024 je rozpočtovaný ako vyrovnaný a v 
číselnom vyjadrení – plánované príjmy vo výške 235.000€, výdaje v celkovej výške 235.000€. 
 
HLASOVANIE: 
 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 4 
PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila 

Proti 1 Peter Marcin 

Zdržal sa 1 Anna Sopková 

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 

K bodu 8) 
Návrh na schválenie príspevku spolufinancovania sociálnych služieb –  pre Denné stacionáre  
(Angelo, n.o. Chmeľov, / Stredisko Evajel. Diakonie, Chmeľov / a Nový Domov – prac. Stropkov) 
na rok 2024. Návrh predkladal starosta obce, pričom vysvetlil kľuč ako postupoval a dospel 
k tejto čiastke ktorú navrhoval na schválenie. 
Návrh na schválenie príspevku vo výške 12€/osoba/mesiac 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

Predložený návrh je schválený 

K bodu 9) 
Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lúčka do 31.03.2024, ktorý 
predniesla hlavná  kontrolórka Ing. Katarína Hliboká.    
 
Predložený návrh je schválený 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  



 
 
 
K bodu 10) 
Starosta obce predniesol návrh odmien poslancov OZ a jeho aktívu za rok 2023, ako to vyplýva 
zo schválených zásad o odmeňovaní poslancov OZ, čo predstavuje v celkovej výške 3200€, 
podľa počtu a účasti na zasadnutí. Následne bol daný (prednesený) návrh na vzdanie sa odmien 
zo strany poslancov ako : Anna Sopková a Peter Marcin, ktorí navrhli, aby ich odmena bola 
vyplatená hlavnej kontrolórke.  Na základe týchto návrhov starosta obce navrhol návrh 
o pomernom znížení odmeny. Poslanec M. Tkáč bol za to, aby sa zachoval rozpočet  položky 
odmien 2000€ pre rok 2023 na odmeny poslancov (predchádzalo tomu vzdanie sa odmeny 
poslanca od poslancov Anna Sopková  a Peter Marcin). Kompromisom sa dospelo k určitej čiastke 
a výške odmeny poslancov v nasledovnom znení: 
Poslanci á 30€ za zasadnutie rovnako ako zapisovateľka, hlavná kontrolórka zvyšok do 
rozpočtovanej sumy 2000€ 
 
HLASOVANIE: 
 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 4 
PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 2 Anna Sopková, Peter Marcin 

Nezúčastnil sa 
hlasovania 0  

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice ako príloha. Predložený návrh je schválený. 
 
Starosta obce predniesol návrh zníženia odmeny starostu obce na rok 2024 vo výške 10% 
k tarifnému platu (oproti roku 2023 zníženie z 20% na 10%) reflektujúc stanovisko 
predsedníčky finančnej komisie . Poslanec M. Tkáč vyjadril negatívne stanovisko k návrhu 
starostu vzhľadom k makroekonomickým ukazovateľom, ktoré nekorešpondujú s návrhom – 
vysoká inflácia, valorizácia platov vo verejnej a štátnej službe...obec by namiesto znižovania 
platu starostu mala plat starostu zvyšovať. Návrh starostu obce na zníženie zvýšeného platu 
starostu v zmysle §4 ods. 2 cit. zákona NR SR č. 253/1994 na 10 % bolo predložené na 
hlasovanie 

HLASOVANIE: 
 
 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 1 Peter Marcin 

Proti 2 RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Zdržal sa 3 Anna Sopková, PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol 

Nezúčastnil sa 
hlasovania 0  

 
Predložený návrh je neschválený. 
 
K bodu 11) 
Informácia k príprave projektu spoločnej ČOV – Kračúnovce / Lúčka, stanovisko k spoluúčasti 
na príprave projektu  
Starosta informoval o priebehu rokovania s obcou Kračúnovce  vo veci projektu rozšírenia 
kapacity a napojenia sa obce Lúčka do spoločnej ČOV / Kračúnovce – Lúčka a zároveň informoval 
prítomných aj o potrebe spoluúčasti na neoprávnených nákladov projektu pomerným podielom.   



 
 
Obec Lúčka sa chce podieľať na spoločnom projekte rozšírenia kapacity ČOV, ako aj finančnú 
spoluúčasť pomerným podielom 1:2 na neoprávnených nákladov projektu podľa veľkosti – počtu 
obyvateľov, chceme mať aj záruky pre napojenie. 
V prípade výberového konania a skladania komisie aj člena v tejto komisií. 
 
HLASOVANIE: 
 Počet Poslanci 

Prítomní 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 
PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa   

Nezúčastnil sa 
hlasovania 

0  

 
Predložený návrh je schválený 
 
K bodu 12) 

Interpelácie poslancov: 

Anna Sopková – ako sú stanovené pravidlá (na základe SMS od občana) pre distribúciu 
darčekov na Deň matiek, mesiac úcty k starším, Mikuláša pre deti...kto nie je účastní na akcii 
nedostane? 

 Návrh (Anna Sopková) – rozniesť darčeky aj neprítomným na danej slávnosti za pomoci 
poslancov podľa pridelených obvodov 

 Odpoveď starostu – do budúcnosti súhlas s distribúciou darčekov pre neprítomných 
starších a matky, nie je možné dopredu vedieť, ktoré z detí nemôže prísť k Mikulášovi 
z osobných dôvodov. 
 

Anna Sopková – ako je zabezpečené odpratávanie snehu na obecných cestách? 

 Odpoveď starostu obce – cez objednávku na traktor na poľnohospodárskom  Družstve 
Brezov 

Anna Sopková – ako je zabezpečené odrhnutie snehu na autobusových zastávkach? 

 Odpoveď starostu obce – zodpovednosť je na správcovi cesty, nie na obci. 

 
K bodu 13) 

Do diskusie sa zapojili hostia zasadnutie VIII. OZ Lúčka v roku 2023 

Radoslav Pavlík – zaslané otázky k fungovaniu DHZ Lúčka – odpovede je potrebné žiadať na 
zasadnutí DHZ v Lúčka – termín do 31.3.2024 

Otázky zaslané emailom 13.12.2023 na adresu poslancov OZ a starostu obce. Otázky 
prednesené poslankyňou Annou Sopkovou. Zoznam otázok: 

Ako občan obce prosím odpovede na moje otázky: 
1. má naše DHZ funkčné hasičské družstvo ? 
2. kto je teraz veliteľ DHZ keď pán Sopko sa funkcie vzdal ? 
3. má naše DHZ družstvo detí (neviem aké kategórie existujú) ? 
4. na koľkých súťažiach sme sa ako DHZ Lúčka zúčastnili v roku 2023 ? 
5. aká je činnosť DHZ počas roka ? 
6. aká je vízia do budúcna ? 
7. koľko máme aktívnych členov DHZ a aká je ich činnosť ? 
8. plánuje sa zorganizovanie hasičskej súťaže v Lúčke ? 
9. akých kultúrno-spoločenských akcií v obci sa DHZ plánuje zúčastniť ? 
10. kto sa za DHZ venuje náboru nových členov a práce s nimi ? 

 



 
 
Odpovede starostu obce 

1. Áno 
2. Ján Tkáč, č. 158 
3. Áno, Plameň 
4. Muži na 1 súťaži, Plameň na 3 súťažiach. 
5. Bude uvedené v správe na výročnej schôdzi DHZ Lúčka. 
6. Organizácia súťaží – okrsková súťaž. 
7. Počet členov klesol na 60 vzhľadom na vysoký členský poplatok. 
8. Odpoveď v otázke 6 
9. Odpovede v schvaľovanom pláne DHZ na rok 2024 na výročnej schôdzi DHZ Lúčka. 
10. Vedenie DHZ 

Anna Sopková – plánuje sa zmena vedenia DHZ Lúčka? Som smutná zo zastúpenia DHZ 
Lúčka na súťažiach hasičských zborov... 

Starosta obce – Bude prejedané na výročnej schôdzi DHZ Lúčka do 31.3.2024, je to ich 
kompetencia. 

Ján Mihaľ – mláka na moste nad potokom Topoľa bude kedy vyriešená? Ako fungujú 
cateringové spoločnosti v rámci využívaní zariadení požičovne obecného riadu? Je možné zlepšiť 
dostupnosť vysielania obecného rozhlasu? 

 Situácia je riešená a diskutovaná so správcom cesty VÚC Prešov, predpokladané riešenie 
v roku 2024 v nadväznosti na rekonštrukciu mosta v obci Mičakovce (starosta obce), 

 V prípade využívania plynových sporákov cateringovou spoločnosťou v rámci osláv 
jubileí občanov obce, ktoré nie sú majetkom obce, dôjde k ich spoplatneniu zo strany 
obce (starosta obce), 

 Obec zváži zavedenie jednotného dňa v týždni a jednotného času na vysielanie 
obecného rozhlasu (starosta obce). 

Jozef Tkáč– dôjde v roku 2024 k zvyšovaniu daní a poplatkov? Kedy bude opravená cesta 
s dojazdom cez potok Čurlik k pozemkom a domom obyvateľov na vyšnom konci? 

 Na rok 2024 nie, počas roka 2024 bude prebiehať diskusia v OZ a jednotlivých 
komisiách smerom k rozpočtu na rok 2025 (starosta obce) 

 Došlo k procedurálnej zmene v predchádzajúcom období, ktorá zastavila schválenú 
investíciu. Obec čaká za najbližšou výzvou na realizáciu opravy, ktorú nevie zabezpečiť 
z vlastných zdrojov. 

 

V závere sa starosta poďakoval prítomným za účasť, poprial pokojné a radostné Vianočné 
sviatky 2023 a ôsme rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Zapísal: RNDr. Marcel Tkáč 

 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 

 

 

PhDr. Anna Hermanovská   ........................................................   

 

Anna Sopková    ........................................................  


